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2014Z22306 

Vragen van het lid Anne Mulder (VVD) aan de Staatssecretaris van Onderwijs, 
Cultuur en Wetenschap over de effectiviteit van Voor- en vroegschoolse 
educatie (vve) (ingezonden 4 december 2014). 

Vraag 1
Bent u bekend met het interview van prof. dr. Fukkink bij Radio 1 Vandaag 
over de effectiviteit van Voor- en vroegschoolse educatie (vve)?1 

Vraag 2
Deelt u de mening van prof.dr. Fukkink dat VVE programma’s niet effectief 
zijn? 

Vraag 3
Wat vindt u van de effectiviteit van VVE programma’s? Kunt u aangeven 
waarom er weinig bekend is over de effectiviteit van deze programma’s? 

Vraag 4
Wat vindt u van de suggesties van prof.dr. Fukkink om de effectiviteit van 
VVE te verbeteren door programma’s te wijzigen die teveel gericht zijn op taal 
en het aanpakken van de opleiding van de leidsters?

1 NPO Radio 1, 24 november 2014, 14:00 uur
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